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Rozmawiali o dopalaczach
W konferencji edukacyjnej „Dopalacze – dlaczego są tak niebezpieczne?” wzięła udział wojewoda Agata
Wojtyszek. Spotkanie w Kielcach zorganizowała Państwowa Inspekcja Sanitarna.

Rozmawiano głównie o zagrożeniach płynących z zażywania nowych substancji psychoaktywnych oraz o rozprzestrzenianiu
się ich na rynku. Poruszono również kwestie profilaktyki w zakresie eliminowania wśród młodych ludzi chęci zażywania
dopalaczy. Osobnym punktem debaty był problem zatruć organizmu z punktu widzenia ratownictw medycznego.
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